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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/24-01/1 
URBROJ:  2170-1-03-04-24-8 
Rijeka,  22. travanj 2024. 

         
 
 
              

ZAPISNIK 
12. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 
 
12. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 22. travnja 2024. (ponedjeljak) s početkom u 17.00 sati, 
u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Laura Anamaria Orlić, predsjednica VMO 

 Rudolf Ljubičić, zamjenik predsjednice VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

   
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivan Jurković, član VMO 

 Ivica Škrtić, član VMO 
 

 
 

 

Usvajanje Zapisnika sa 11. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Brajda-Dolac:  
 • Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Laura Anamaria Orlić  pozdravila je prisutne i predložila slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
1.  Prijedlozi komunalnih prioriteta za 2025. godinu 
2.  Rebalans Financijskog plana VMO Brajda-Dolac za 2024. godinu 
3.  Komunalna pitanja 
4.  Razno  
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AD 1 
Vijećnici su razmotrili prijedloge građana zaprimljene po javnom pozivu na predlaganje malih 
komunalnih zahvata po mjesnim odborima za 2025. godinu, te iznijeli vlastite prijedloge. 
Nakon rasprave odlučeno je kako slijedi u zaključku. 
 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo listu prijedloga prioriteta u održavanju objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2025. godinu na području MO Brajda-Dolac kako slijedi:  

Prijedlog 
redni 
broj 

Naziv 

1. Prijedlog rješenja prometnog problema kolnog pristupa osnovnoj školi Brajda 

2. 
Proširenje javne rasvjete postavljanjem rasvjetnog LED tijela spoj Ulice Ivana 
Filipovića kućni broj 9 i Ulice Kalafati prema opisu predlagatelja   

3. Sanacija asfalta u Ulici Blaža Polića ispred kućnog broja 7 

4. 
Sanacija zida u Ulici Slaviše Vajnera Čiče od kućnog broja 11 do kraja 
(Sjeverni zid igrališta Nafta) 

5. 
Postavljanje stola za stolni tenis i postavljanje stola za igranje  šaha na zelenoj 
površini u Ulici Erazma Barčića sjeverno od kućnog broja 15 

6. 
Pronalaženje rješenja za poboljšanje odvodnje/drenaže oborinskih voda na 
nogostupu uz pješački prijelaz u Ulici Ivana Pavla II. 

7. 
Sanacija zida u Ulici Pomerio kod kućnog broja 26 (Vanjski zid parka Eugena 
Čulinovića) 

 
 
AD 2 
Za realizaciju programske aktivnosti Dani MO Brajda-Dolac koja će se održati u rujnu 2024. 

godine, Vijeće je ostvarilo donacije veće od planiranih Financijskim planom za 2024. godinu. 

Donacije za programsku aktivnost Dani MO planirane su u iznosu od 300,00 eura. 

Ostvarene su u iznosu od 1300,00 eura te se time pozicija uvećava za iznos od 1.000,00 

eura: 

VRO6124 (reprezentacija) uvećava se za                 650,00 eura 

VRO6125 (ostali nespomenuti rashodi poslovanja)   650,00 eura 

Ovim Rebalansom ukupna vrijednost Financijskog plana MO Brajda-Dolac za 2024. godinu 

uvećava se sa 4.025,00 eura na 5.025,00 eura. 

Zaključak: 

Vijeće je jednoglasno usvojilo Rebalans Financijskog plana za 2024. godinu. 

AD 3 
Vijeće je zaprimilo mail građana vezano uz trajanje radova u Krešimirovoj ulici te isti 

proslijedilo nadležnim službama. Odgovor nadležnih službi proslijeđen je građaninu. Ne 

slaže sa odgovorom nadležnih službi koji je zaprimio, u više stavaka. 

Razumije da su radovi složeni: „Greške prilikom izvođenja radova u smislu iskopa i 

ukopa, probušenih cijevi  te ne pridržavanja propisa o higijenskoj  zaštiti te osnove 

zaštite na radu i očuvanja okoliša i stanovnika . Spremnici za smeće kao da ne egzistiraju 

i u stanju su raspadanja. Stabla i živice uz cestu skoro pa da su uništena...“  
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Vijeće se slaže sa mišljenjem građana a kako nema ingerenciju utjecati na tijek i tok 

radova odlučeno je kako slijedi u zaključku. 

Zaključak: 
Uputiti će se dopisi nadležnim službama s molbom da se izmjeste i zamjene spremnici za 
otpad. 
 
AD 4 
Vijeće zanima kada će dizalo kod Zagrada biti u funkciji. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis - požurnica nadležnim službama. 
 
Vijećnica Gordana Šopić prijavila je oštećenje ploče kod centra Zagrad. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
 
Sjednica je završila u 18:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 

             Miomira Milovanović Berić Laura Anamaria Orlić 
 


